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در ـ فضای ـ مجـازی #  پرسه ـ 

 »کوه« مثل پدر
 برهان مجد با انتشار تصویری 
از نماز میت پدر فلســطینی، بر 
پیکر ۶ پسرش، نوشت: »هیچ چیز 
به اندازه کوه، شبیه پدر نیست...«
  شیرین پناهی نیز درباره این 
تصویر نوشت: »داغ یه فرزند هم 
کمر پدرو خــم می کنه؛ این چه 
ایمانیه که پــدر این طور آروم و 
باصلابت بالاســر جنازه ۶ پســر 

شهیدش به نماز می ایسته؟!«
  مهرداد کریم زاده نیز نوشت: 
»این ۶ برادر در حمله اسرائیل به 

خودرویی در غزه شهید شدند. این جنایات به معنای واقعی کلمه نسل کشی 
است. لعنت بر رژیم صهیونیستی و حامیانش. از روز اول تاسیس تا ابد.«

 سالگرد وعده صادق یک
 مهدی طیبی: »امروز ســالروز اجرای عملیات وعده صادق یکه؛ امروز تنها 
روزی بود که قلب همه ایرانی ها با هر طرز فکری، پر از شوق و غرور شد؛ این 

روز رو به همه ایرانی ها تبریک میگم.«
 دستاوردسازی از فاجعه

 ســلمان معمــار با انتشــار 
ایــن تصویر از صفحــه اول یک 
نوشت:  روزنامه مدعی اصلاحات 
با  »دولــت رئیســی دو ســال 
آمریکا مذاکره کــرد نه دلار رو 
یهو بالا کشــیدن نــه پایین، تو 
دولت هشــت ماهه پزشــکیان 
دلار می شــه صــد، ٨۵، ٩٠،... 
ایــن نه تنها افتخار نیســت یک 
فاجعه اقتصــادی، گروگانگیری، 
خیانت، ابزار ترامپ و و فشار روی 

مذاکره کننده است که تهش مکانیزم ماشه٢ درمیاد.«
 کاسبان حقیقی تحریم

 سیدپویان حســین پور: »قبل از عید و در روزهای عید)که بازار بسته بود 
و معامله بزرگی در کار نبود( به طور مصنوعی قیمت دلار را بالا کشــیدند تا 
حالا، به اسم روی خوش بازار به مذاکره، قیمت را کاهش دهند و امید کاذب 
ایجاد کنند. بماند که مرتبطین شان در همین مدت، حسابی از نوسان گیری با 
دلار، سود کردند و الان هم مشغول خریدند تا بعد از اینکه ترامپ دوباره مثل 
قبل زد زیر میز و اوضاع به هم ریخت و قیمت ها صعودی شــد، سود مضاعف 
کسب کنند. این جماعت کاسب مذاکره، کاسبان حقیقی تحریم هم هستند!«

 تکرار فاجعه المعمدانی
 محمدامین ســلیمی: »ســال گذشته به بیمارســتانی در غزه حمله شد. 
تحلیل های بسیاری صورت گرفت که بگویند کار حماس است و امکان ندارد 
اســرائیل چنین کند. از آن روز بیمارستان های دیگری در غزه بمباران شد و 
بیمارستان معمدانی نیز در حملات ساعات گذشته به طور کل نابود شد. ولی 

دیگر نه کسی تحلیلی دارد نه واکنشی«.
 تهدیدهای توخالی ترامپ

 عبدالمجیــد خرقانــی: »نه جنــگ اوکراین را ٢۴ســاعته تمــام کرد؛ 
نــه ۵٢ نقطه از ایران را هدف قرار داد؛ نه تعرفه های چین را کنترل کرد؛ نه 
محل و نوع و موضوع مذاکرات را تعیین کرد؛ نه حریف یمن بعد از حمله به 
ناوهای آمریکایی، شــد. نتیجه: فقط احمق ها و خائن ها از تهدیدهای ترامپ 

می ترسند.«

با پرسه ای در فضای مجازی با موضوعات مختلفی روبه رو می شویم 
که مورد توجه کاربران قرار گرفته است. انتشار این مطالب 

به معنی تأیید همه آنها از سوی کیهان نیست.

معدن  یــک  در  انفجــار  وقــوع 
زغال سنگ در شمال غرب چین ۱۴ کشته 

و زخمی برجای گذاشته است.
به گزارش ایســنا، مقامــات محلی اعلام 
کردند در حادثه انفجار دی اکسیدکربن که روز 
یکشنبه در یک معدن زغال سنگ در »لانژو«، 
مرکز اســتان »گانســو« واقع در شمال غرب 

چین رخ داد، پنج کارگر کشته و ٩ نفر دیگر نیز زخمی شدند. این حادثه در 
حالی رخ داد که کارگران، روی سکوی حفاری در معدن زغال سنگ بودند.

به گزارش شینهوا، مجروحان در حال حاضر تحت مداوا هستند و تاکنون 
جزئیات بیشتری از این حادثه منتشر نشده است.

 انفجار
 معدن 

با 5 کشته

چین

پلیس روز دوشنبه اعلام کرد که در 
انفجاری که منجر به آتش سوزی گسترده 
در داخل یک کارگاه ترقه سازی در ایالت 
آندرا پرادش در جنوب هند شد، حداقل 
دیگر  نفر  و هفت  کارگر کشــته  هشت 

زخمی شدند.
به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از ایندیاتودی، این حادثه در روســتای 
کایلاســاپاتنام در منطقه آناکاپالی، در حدود ۳٠۳ کیلومتری شمال شــرقی 
آماراواتی، مرکز آندرا پرادش رخ داد. مجروحان به نزدیک ترین بیمارســتان 

منتقل شدند.
پلیس گفت: تحقیقات اولیه نشان داد که آتش از واحد انبار مواد منفجره 
شــروع شد و به سرعت به کل کارگاه سرایت کرد و چندین کارگر داخل آن 

گرفتار شدند.
یک مقام پلیس نیز افــزود: ذخیره ترقه ها آتش گرفت و در عرض چند 
دقیقه کل واحد به آوار تبدیل شد. در زمان وقوع این حادثه ۱۵ نفر در داخل 

کارگاه مشغول به کار بودند.
به گفته دی نیرانجان ردی، یکی از مقامات ارشــد آتش نشــانی، به نظر 
می رســد علت انفجار و آتش سوزی متعاقب آن یک خطای دستی در فرآیند 

ساخت بوده باشد.
انفجارهای تصادفی در کارگاه ها و مغازه های فشفشــه هندی رایج است 

زیرا مالکان معمولاً استانداردهای ایمنی را نادیده می گیرند.

8 کشته 
بر اثر انفجار 

کارگاه ترقه سازی

هند

رئیــس پلیس فتا فراجا از شناســایي و 
دســتگیري متهمان حرفه اي فعال در زمینه 

کپي کارت بانکي شهروندان خبر داد.
به گزارش خبرگزاری پلیس، سردار وحید مجید 
اظهار داشت: با وصول پرونده هاي متعددي به یکي 
از واحدهاي پلیس فتا کشــور با موضوع برداشــت 
غیرمجاز از حســاب تعدادي از شهروندان، حسب 
بررسي هاي صورت گرفته توسط کارشناسان پلیس 
فتا فرآیند برداشــت غیرمجاز از طریق تهیه کپي 
از کارت هاي بانکــي مال باختگان محرز و موضوع 

به صورت ویژه در دستورکار قرار گرفت.
مجید افزود: با بررسي هاي تخصصي و اقدامات 
فني صورت گرفته توسط کارشناسان پلیس فتا در 

نهایت متهم اصلي در استان تهران شناسایي و پس 
از اخذ مجوزهاي قضایي به همراه همدســت وي 
دســتگیر و در تحقیقات صورت گرفته به برداشت 
غیرمجاز از حساب شــهروندان با شیوه ذکر شده 

اعتراف کرد.
وی ادامه داد: با بررسي هاي انجام شده مشخص 
شــد متهم پرونده داراي تحصیلات عالیه در حوزه 
درمان بوده که به همراه همدست خود اقدام به تهیه 
کپي از کارت بانکي شهروندان در یکي از مراکز ارائه 

خدمات درماني کرده اند.
رئیس پلیس فتا یادآور شــد: در بررســي هاي 
صورت گرفته از تجهیزات رایانه اي و هوشمند کشف 
شــده از متهمین، اطلاعات ٢٢ فقره کارت بانکي 

کپي شــده شناسایي و اقدام درخصوص شناسایي 
ســایر مال باختگان و انجام اقدامات قانوني مربوطه 
در دســت پیگیري مي باشد، شایان ذکر است برابر 
بررسي عواید مالي حاصل از فرآیند مجرمانه فوق، 
تا کنون برداشت غیرمجاز حدود سي میلیارد ریال 

وجه از حساب شهروندان محرز شده است.
سردار مجید گفت: برابر اقدامات فني و تخصصي 
صورت گرفته از سوي واحدهاي پلیس فتا استان ها، 
در ســال ۱۴٠۳ تعــداد ۵۱  فقــره پرونده مهمه 
و کثیرالشــاکي در زمینه کپــي کارت هاي بانکي 
شــهروندان شناســایي که در این رابطه ۱۳۵ نفر 

دستگیر و به مراجع قضایي معرفي شده اند.
وي در توصیه به شهروندان تاکید کرد: شهروندان 

محترم توجه داشته باشند حتماً از یک کارت بانکي 
با موجودي محدود در جهت انجام خریدهاي روزانه 
خود استفاده کرده و در زمان خرید حتي الامکان رمز 
کارت را شخصاً در دستگاه کارت خوان وارد کنند. 
همچنین علاوه بر تغییر دوره اي رمز اول کارت هاي 
بانکي، در صورت انجام هرگونه تراکنش مشکوک، 
بلافاصله با مراجعه به اولین خودپرداز نسبت به تغییر 

رمز اول کارت خود اقدام کنند.
رئیس پلیس فتا ادامه داد: در راســتاي ارتقاي 
امنیــت پرداخت هاي حضوري، پیگیــري لازم از 
ســوي بانک مرکزي جمهوري اســلامي ایران در 
زمینه جایگزیني سایر شیوه هاي پرداخت مبتني بر 

تکنولوژي هاي روز در حال انجام مي باشد.

رئیس پلیس فتا فراجا خبر داد

دستگيري 135 مجرم اسکيمر حرفه اي در 51 فقره پرونده مهم و کثيرالشاکي

مدیرعامل تاکسیرانی تهران:

تسهیلاتخرید»تاکسیهایون«۲/۵برابرمیشود

سازمان غذا و دارو:

4دارویجدیدباتأییدیهبینالمللیواردفهرستداروییایرانشدند

اصفهان – خبرنگار کیهان:

و  نخســتین گردهمایی مدیران ســازمان صنایع کوچک 
شهرک های صنعتی سراســر کشور به میزبانی فولاد مبارکه 
اصفهــان و با هدف تبییــن برنامه ها در راســتای راهبرد 

سرمایه گذاری برای تولید آغاز به کار کرد.

در این گردهمایی که روز پنج شــنبه ٢۱ فروردین ماه در محل همایش های 
مرکز تحقیقات فولاد مبارکه برگزار شد، رضا انصاری، معاون وزیر صمت و 
مدیرعامل سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی، استاندار، مدیرعامل 
فولاد مبارکه، نماینده مردم شهرســتان مبارکه در مجلس شورای اسلامی 
و جمعی از مدیران ســازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی سراسر 

کشور حضور داشتند.
مدیرعامل فولاد مبارکه عنوان کرد

گام های مؤثر فولاد مبارکه 
برای ایجاد زیرساخت توليد برق در کشور

ســعید زرندی، مدیرعامل گروه فــولاد مبارکه، در بیاناتی ضمن خیرمقدم 
به صنعتگران حاضر در گردهمایی گفت: ســرمایه گذاری در زیرساخت های 
شهرک های صنعتی از اهمیت زیادی برخوردار است و امید داریم در سالی که 
مزین به سال »سرمایه گذاری برای تولید« است، مجموعه شرکت شهرک ها 

نیز به سهم خود بتواند نقش آفرین باشد.

وی با اشاره به یک نظرسنجی که در سال ۱۳٩٩ از ٩٠٠ واحد صنعتی متوسط 
و بزرگ صورت گرفته بود گفت: نتایج این نظرسنجی نشان داد که نیاز اصلی 
این واحدها امکان بهره مندی از زیرساخت های شهرک هاست و این موضوع 
باید مورد توجه وزارتخانه قرار گیرد، زیرا نشان دهنده یک هشدار جدی است.

زرندی معتقد اســت در سال جدید باید مدل های جدید سرمایه گذاری در 
شرکت شهرک ها ایجاد شود تا بتوانیم به این نیاز پاسخ دهیم. باید از تجارب 
جهانی در زمینه شهرک های یکپارچه و »روی یک زنجیره« استفاده کرد و 
اگر بتوانیم مدل های موفقی در کشور ایجاد کنیم، به آبروی کشور خواهیم 

افزود و زنجیره ای از شهرک های صنعتی را تشکیل خواهیم داد.
بنابر اظهارات مدیرعامل گروه فولاد مبارکه، این گروه ســرمایه گذاری های 
متعددی به ارزش بیش از ۵٠٠ هزار میلیارد تومانی در اقصی نقاط کشــور 
داشــته و ۱٢ موضوع اولویت دار در این مجموعه، مشخص و بر تحقق آن ها 

تمرکز شده است.
موضوع ناترازی در حوزه انرژی دیگر مبحثی بود که زرندی به آن پرداخت 
و در این باره تصریح کرد: مجموعه های بزرگی مثل فولاد مبارکه برای ایجاد 
زیرساخت تولید برق گام های مؤثری برداشته اند که این امر مزایا و معایبی 
دارد. شرکت های زیادی در زمینه تأمین زیرساخت در جهان شکل گرفته اند 
و با مدل های مناسبی با یکدیگر رقابت می کنند؛ اما چون در کشور ما این 
مدل ها وجود ندارد، مجبوریم بار را روی دوش چند شرکت بزرگ بگذاریم.

مصرف حداقلی آب فولاد مبارکه
 با استفاده از بالاترین استانداردهای بازچرخانی آب

وی در ادامه گفت: گروه فولاد مبارکه نزدیک به ۷۵٠ میلیون یورو در حوزه 
برق ســرمایه گذاری کرده و به زودی ۱٢٠ مگاوات برق نیروگاه خورشیدی 

فولاد مبارکه وارد مدار می شــود. برنامه ریزی ما برای تابســتان امسال نیز 
تولید ٢۵٠ مگاوات برق خورشیدی است. همچنین نیروگاه سیکل ترکیبی 
جدید فولاد مبارکه نیز تاکنون ۴۶٠ مگاوات برق وارد مدار کرده اســت. به 
ایــن ترتیب می توان گفت فولاد مبارکه تأمین بیش از ۷٠٠ مگاوات برق را 

از طریق خودتأمینی محقق خواهد کرد.
زرندی اظهار داشــت: ما در تلاشیم تا با استفاده از بالاترین استانداردهای 
بازچرخانی آب، مصرف آب موردنیاز خود را به حداقل برسانیم. فولاد مبارکه 
با ســرمایه گذاری های قابل توجه، توانسته ۳٨ درصد از آب موردنیاز خود را 
از پســاب شهرهای اطراف و بازچرخانی آب تأمین کند. همچنین بی نیازی 
ایــن مجموعه از آب رودخانه زاینده رود با بهره برداری از پروژه انتقال آب از 

دریای عمان، صورت خواهد پذیرفت.
برنامه ریزی فولاد مبارکه 

برای آغاز عمليات بهره برداری از ميدان گازی
تأمین گاز موردنیاز صنایع موضوع دیگری بود که مدیرعامل گروه فولاد مبارکه 
به آن پرداخت و گفت: گروه فولاد مبارکه برای تأمین گاز موردنیاز خود نیز به 
بهره برداری از میادین گازی ورود پیدا کرده است. به همین منظور طی چند 
روز آینده جلسه ای با وزرای محترم دولت برای آغاز عملیات بهره برداری از 
میدان گازی برگزار خواهیم کرد تا در این زمینه نیز به خودتأمینی برسیم.

استاندار اصفهان تأکید کرد
تکميل پروژه های نيمه تمام و توسعه شهرک های تخصصی صنعتی 

در اصفهان با محوریت انرژی های سبز
استاندار اصفهان نیز در این گردهمایی با اشاره به ضرورت تکمیل طرح های 
عمرانــی نیمه تمام و توجه به زیرســاخت های محرومیت زدا، از برنامه های 

توسعه ای استان اصفهان با محوریت انرژی های سبز خبر داد.
مهدی جمالی نژاد با اشــاره به ضرورت بازتعریف نقش شهرک های صنعتی 
در توسعه اقتصادی، بر لزوم تحول این شهرک ها از محل استقرار کارخانه ها 
به پایگاه های هوشمند، دانش بنیان و خوشه های صنعتی رقابت پذیر جهانی 

تأکید کرد.
کمبود سرمایه گذاری های مولد در بخش خصوصی

وی با بیان اینکه رشد تولید ملی نیازمند سرمایه گذاری هدفمند در بستری 
جذاب و آماده است، افزود: متأسفانه علی رغم توجه به سرمایه گذاری، شاهد 

کمبود سرمایه گذاری های مولد در بخش خصوصی هستیم.
استاندار اصفهان نقش شهرک های صنعتی را راهبردی توصیف کرد و خواستار 
تحول آن ها به مراکز متفکر صنعتی، خوشه سازی برندهای دانش بنیان و توزیع 

متوازن صنایع در مناطق مختلف کشور شد.
نباید توسعه صنعتی تنها به شهرهای بزرگ محدود شود

وی با اشــاره به تجربه استان اصفهان، به ضرورت توزیع عادلانه صنایع در 
شــرق این استان اشاره کرد و گفت: نباید توسعه صنعتی تنها به شهرهای 
بزرگ محدود شــود و لازم اســت صنایع کوچک و متوسط در روستاها و 
شــهرهای کوچک، همسو با سیاست های افزایش جمعیت و توزیع عادلانه 

امکانات ایجاد گردد.
اســتاندار اصفهان معتقد است شهرک های صنعتی باید به گونه ای طراحی 
شوند که با اشتغال زایی متوازن، از تمرکز جمعیت در کلان شهرها جلوگیری 
کند. ضمن اینکه مدیریت هوشــمند منابع آبی و توجه ویژه به استفاده از 
آب های غیرمتعارف در صنایع ضروری است، زیرا بی توجهی به این موضوع 

می تواند توسعه آینده صنعت را با مخاطره مواجه کند.
جمالی نــژاد همچنین بــر احیای واحدهای تولیدی راکد در شــهرک های 
صنعتی تأکید و اعلام کرد که از ٨۵ شهرک صنعتی کشور، تعدادی نیازمند 

بازفعال سازی فوری هستند.
وی همچنین همسویی با سیاست های ابلاغی مقام معظم رهبری، از جمله 
افزایش جمعیت و توزیع عادلانه خدمات را چارچوب اصلی برنامه ریزی های 

آینده شهرک های صنعتی عنوان کرد.
اســتاندار اصفهان در ادامه خواستار همکاری تمامی ذی نفعان برای تبدیل 
شــهرک ها به زنجیره های ارزش آفرین اشتغال و پایگاه های پیشران اقتصاد 
دانش بنیان شد و در ادامه، با اشاره به چالش های پیش روی کشاورزان شرق 

اصفهان به ویژه کم آبی شدید، اعلام کرد: کشاورزان این منطقه با خون دل، 
آب را به مزارع می رســانند و نیازمند حمایت جدی برای گذران زندگی و 

توسعه فعالیت های کشاورزی هستند.
وی با اشــاره به اولویت اســتان در توسعه شهرک های صنعتی کم مصرف و 
مبتنی بر انرژی های پاک، از راه اندازی شــهرک تخصصی پوشاک و شهرک 
فناوری نساجی در ابتدای سال جاری خبر داد و گفت: این پروژه ها با مشارکت 

بخش خصوصی و سرمایه گذاری های هدفمند پیش می رود.
جمالی نــژاد همچنین بــه برنامه های آتــی برای ایجــاد ناحیه تخصصی 
هوش مصنوعی و انرژی های خورشیدی پیرو سه محور توسعه ای استان اشاره 
کرد و گفت: البته هوش مصنوعی در کشور ما کمرنگ است، درحالی که هر 

هفته شاهد پیشرفت های جهانی در این حوزه هستیم.
وی مشــارکت سرمایه گذاران خصوصی و انجمن های صنفی را کلید اصلی 
توسعه شهرک های غیردولتی دانست و تأکید کرد: جوانان خلاق و شرکت های 
دانش بنیان در شهرک های صنعتی اصفهان در حال خلق فرصت های نوین 

هستند و این روند باید با سیاست های تشویقی تقویت شود.
سخنگوی کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی:

تغيير کاربری رایگان شهرک های صنعتی در دستور کار قرار گيرد
زهرا سعیدی، نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی و 
سخنگوی کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی نیز در نخستین 
گردهمایی مدیران سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران اظهار 
کرد: برای ما جای بسی خوشحالی است که میزبان کسانی باشیم که در خط 

مقدم جبهه صنعت و تولید کار می کنند.
وی در ادامه افزود: در حال حاضر به خصوص در حوزه صنعت به دلیل بسیاری 
از مشکلات، ازجمله ناترازی های انرژی، با شرایط بسیار خاصی مواجهیم. در 
چنین شــرایطی مردم به شدت نیاز دارند که با برنامه ریزی و تصمیم گیری 
صحیح به سمت و سویی حرکت کنیم که بتوانیم در یک بازه زمانی مشخص 

بگوییم از نقطه A به B رسیده ایم.
سعیدی در ادامه با بیان اینکه امسال سال »سرمایه گذاری برای تولید« است 
و در کمیسیون صنعت، دو موضوع تسهیلگری و رفع موانع را در دستور کار 
داریم گفت: در این خصوص، از دکتر انصاری معاون وزیر صمت و مدیرعامل 
ســازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی درخواست می کنیم که تغییر 
کاربری رایگان شهرک های صنعتی را در دستور کار قرار دهند؛ زیرا این موضوع، 
مطالبه بسیاری از واحدهای صنعتی است. همچنین لازم است صدور مجوزهای 
شهرک های صنعتی غیردولتی تسهیل گردد. قدر مسلم این است که باید در 
مسیری حرکت کنیم که بتوان در حوزه تولید به دستاوردهای بهتری برسیم.

به گفته ســخنگوی کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی، در 
 سال ۱۳٩۷ پارک های لجستیک و راه اندازی بنادر خشک، بسته به ظرفیت 
و بنا بر اطلاعات آمایش ســرزمینی، در دســتور کار قرار گرفت؛ اما تا الآن 
همچنان وزارت صمت که متولی ایجاد پارک های لجستیک است حرکتی در 
این زمینه نکرده است. این در حالی است که به طور مشخص در شهرستان 
مبارکه، شــورای برنامه ریزی اســتان این موضوع را تأیید و زمین موردنظر 
برای این کار را جانمایی کرده اســت. به طورکلی همه شــرایط برای ایجاد 
چنین پارکی فراهم است؛ اما اینکه چرا کار آغاز نمی شود جای سؤال است.

وی در همین زمینه تصریح کرد: با توجه به اینکه شهرستان مبارکه دومین 
پایانه کشور و از لحاظ سرانه جمعیت اولین پایانه کشور را دارد، خواهشمندیم 
از این ظرفیت به بهترین شکل ممکن استفاده شود؛ به ویژه اینکه ایجاد چنین 
فضائی درآمد پایدار ایجاد می کند؛ این در حالی است که متولیان شهرستان 
حاضرند زمین موردنیاز برای این امر را در اختیار مشارکت کنندگان قرار دهند. 
در این راســتا امیدواریم تا پایان سال در بخش سرمایه گذاری تولید شاهد 
راه اندازی پارک های لجستیک در استان اصفهان و شهرستان مبارکه باشیم.

نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی در بخش پایانی 
سخنان خود گفت:

 از همه متولیان خواهش می کنم هوای مردم را داشته باشند. باید با همیاری 
هم شرایطی فراهم کنیم که از این شرایط و بحران خارج شویم و تصمیماتی 
بگیریم که در نتیجه آن ها گشایش در معیشت و سفره مردم را مشاهده کنیم.

مدیرعامل گروه فولاد مبارکه اصفهان در نخستین گردهمایی مدیران سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی کشور به میزبانی این شرکت مطرح کرد

سرمایه گذاری ۷5۰ ميليون یورویی گروه فولاد مبارکه اصفهان؛ گامی مهم در خود تأمينی انرژی

مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی 
شهر تهران ضمن اعلام شرایط واگذاری ون تاکسی های 
جدیــد از افزایش دوونیم برابری تســهیلات برای 

متقاضیان این خودروها خبر داد.
به گزارش پایگاه خبری شــهر، شــادی مالکی با اشاره 
به نوسازی ون تاکســی های پایتخت اظهار داشت: در حوزه 
نوسازی ناوگان تاکسیرانی پایتخت سازمان تاکسیرانی شهر 
تهــران اقدامات خوبی انجــام داده و یکی از موضوعات مهم 
ون تاکسی هایی هستند که با توجه به عمر بالا فرسوده شدند.
مالکی افزود: در همین راســتا و با توجه به درخواســت 
بالای تاکســیرانان محترم که مالک ون هســتند به تمامی 

مالکان محترم تاکسی های ون فرسوده فعال در ذیل سازمان 
مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهر تهران اعلام می شود که 
فرآیند شناســایی مالکین تاکسی های فرسوده ون متقاضی 
جایگزینی با خودرو تاکسی ون جدید از ٢۵ فروردین ماه آغاز 
شده و به مدت ۱٠ روز کاری ادامه دارد. وی در پاسخ به این 
سؤال که چنانچه تعداد متقاضیان بیش از ناوگان تخصیص 
داده شــده باشد، سازمان تاکسیرانی شهر تهران چه تدبیری 
خواهد کــرد؟ گفت: در صورتی که تعداد متقاضیان بیش از 
تعداد ناوگان تخصیص یافته باشد، انتخاب متقاضی از طریق 
قرعه کشی انجام می شــود؛ همچنین شرکت در فراخوان به 

منزله پذیرش قطعی متقاضی نیست.

مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهر 
تهران در مورد اینکه این خودرو ها تولید چه ســالی است و 
مقرر شــده است که کجا به شهروندان تهرانی خدمت رسانی 
کنند؟ بیان داشت: خودروهای ون وانا مدل سال ۱۴٠٢ است 
و باتوجه به ضرورت خدمات رسانی به شهروندان تاکسیرانان 
فعال در خطوط پرتراکم تاکسیرانی دارای اولویت خواهند بود.

مالکــی گفت: همچنیــن باتوجه به شــرایط واگذاری، 
خودروهای موردنظر مشــمول تســهیلات اعطایی تا سقف 
٨میلیارد ریــال با بازپرداخت ۶٠ماه خواهند بود؛ متقاضیان 
واجد صلاحیت پس از بررسی و احصا توسط سازمان جهت 
ادامه تشریفات قانونی به مراجع ذی ربط ارجاع خواهند شد.

مالکی درخصوص شــرایط متقاضیان ون تاکســی های 
جدید افزود: متقاضیان باید از شرایطی چون دارا بودن پروانه 
معتبر تاکسیرانی، دارا بودن مالکیت تاکسی ون فرسوده، ارائه 
تعهدنامه رسمی مبنی بر نصب GPS بر روی خودروی جدید، 
ارائه تعهدنامه فعالیت در خطوط تعیین شده توسط سازمان 
تاکســیرانی شــهر تهران و تعهد به عدم واگذاری خودروی 
نوپلاک از زمان تحویل )به مدت ۵ سال( به غیر تحت هر عنوان 
قانونــی یا قراردادی اعم از صلح، بیع، وکالت، اجاره و غیره... 
برخوردار باشــند. وی ادامه داد: تمامی متقاضیان می توانند 
با مراجعه به نشــانی اینترنتی www.taxi.tehran.ir نسبت به 
ثبت نام در طرح نوسازی ون تاکسی های فرسوده اقدام نمایند.

دبیر کارگروه بررسی و تدوین فهرست دارویی 
سازمان غذا و دارو از اضافه شدن چهار داروی جدید 
به فهرست دارویی ایران با تاییدیه بین المللی خبر داد.
به گزارش وبدا، نازیلا یوســفی گفــت: این داروها که 
کاربردهایی در درمان ریفلاکس مقاوم به درمان، اختلالات 
 )GVHD( جنسی، ســرطان و بیماری پیوند علیه میزبان

دارند، در پانصد وبیســت ودومین جلســه این کارگروه به 
تصویب رسیدند.

یوسفی با اشــاره به اینکه ســه مورد از این داروها با 
پیشنهاد تولیدکنندگان داخلی و پس از طی مراحل تحقیق 
و توسعه توسط شرکت های داروسازی ایرانی مطرح شده اند، 
افزود: این داروها علاوه بر دارا بودن تأییدیه های بین المللی، 

از منظر درمانی برای نظام سلامت کشور دارای مزیت بوده 
و با قیمت هزینه اثربخش در فهرست قرار گرفته اند. طبق 
اعلام، این داروها در ماه های آینده توسط تولیدکنندگان یا 
واردکنندگان مربوطه وارد بازار دارویی کشور خواهند شد.

وی همچنین از بررســی درخواســت تغییر ســطح 
دسترســی دو دارو در این جلسه خبر داد و گفت: یکی از 

داروها از فهرست داروهای بیمارستانی خارج و به فهرست 
عمومی منتقل شد، اما با تغییر سطح دسترسی داروی دوم 

موافقت نشد.
 IR.C فهرست به روز شده دارویی کشور از طریق سامانه
و اطلاعات جلسات کارگروه از طریق تارنمای رسمی سازمان 

غذا و دارو در دسترس عموم قرار دارد.

مدیرعامل سازمان میوه و تره بار تهران خبر داد

توزیع۱۰هزارو۲۰۶تنمیوهدرنوروزوماهرمضان
مدیرعامل ســازمان مدیریت میادین میوه و 
تره بار شــهرداری تهران گفت: در ایام انتهایی 
ســال و ۱۵ روز ابتدائی سال ۱۴۰۴، ۱۰هزار و ۲۰۶ 
تن میوه در بین شهروندان توزیع شده است که 

رکورد قابل توجهی را نشان می دهد.
به گزارش ســازمان مدیریت میادین میوه و تره بار 
شهرداری تهران، غلامرضا قزلچه، وزیر جهاد کشاوزی در 
مراسم تجلیل از مجریان طرح تنظیم بازار در ایام نوروز 
۱۴٠۴ گفت: همکاری خوبی که بین تعاونی روستایی 

و ســایر مجموعه های غیر دولتی با مجموعه های بخش 
اجرائی مانند ســازمان مدیریــت میادین میوه و تره بار 
شــهرداری تهران انجام شد؛ باعث شــد تا شهروندان 
در تهران به راحتی بتوانند در تأمین میوه شــب عید و 
خرمای مورد نیاز ماه مبارک رمضان دچار مشکل نشوند.
در حاشــیه این مراسم مدیرعامل سازمان مدیریت 
میادین میوه و تره بار شهرداری تهران نیز گفت: در ایام 
انتهایی ســال و ۱۵ روز ابتدائی سال ۱۴٠۴، ۱٠هزار و 
٢٠۶ تن میوه در بین شــهروندان توزیع شده است که 

رکورد قابل توجهی را نشان می دهد. مهدی بختیاری زاده 
افزود: از ۱۵ اســفندماه سال ۱۴٠۳ تا ۱۵ فروردین ماه 
۱۴٠۴ حــدود ۱۵میلیون و ۶٠٠هــزار نوبت خرید در 
میادیــن و بازارهای میــوه و تره بار برای شــهروندان 
صادر شــده اســت. به عبارت دیگر در این ایام به طور 
میانگین میادین و بازارهای میوه و تره بار روزانه پذیرای 
۵٢٠هزار نفر بوده ایم که از این مجموعه ها خرید خود 

را انجام داده اند.
بختیاری زاده ادامه داد: از ۱۵ اسفند تا ۱۵ فروردین 

 در مجموع ۴هزار و ۴٠٠ تن ســیب، ۶هزار تن پرتقال، 
٨۵٠ تن کیوی، ٨۵٠ تــن نارنگی، بیش از ۳۱٠٠ تن 

خیار و ۱٨۵٠ تن موز عرضه شد.
وی با اشاره به اینکه میزان استقبال مردم از میادین 
و بازارهــای میوه و تره بار به دلیل کیفیت محصولات و 
تفاوت قیمت زیاد با سطح شهر بود، بیان داشت: به غیر از 
میوه شب عید، تهرانی ها در تهیه آجیل شب عید، خرمای 
ماه مبارک رمضان، گوشت، مرغ، برنج و... استقبال خوبی 

از میادین و بازارهای میوه و تره بار داشتند.

فرمانده کل انتظامی کشور گفت: ۱۰درصد از رانندگان، تخلفات 
حادثه ســاز مرتکب می شوند، اما همین درصد اندک، جان ۹۰درصد 

دیگر را به خطر می اندازند.
به گزارش ایسنا، سردار احمدرضا رادان در اولین نشست تخصصی پلیس 
راهور فراجا در ســال جدید، اظهار داشــت: اگر ما عادت کنیم به یک روش 
کاری با یک تکنیک و تاکتیک ثابت اقدام کنیم آن موقع متخلفین یک گام از 
شما جلوتر هستند چون طرح شما را در سال قبل فهمیدند و می دانند چگونه 
باید عمل کنند. رادان با اشاره به اینکه با بی نظمی قاطعانه برخورد می کنیم 
بر تقویت انضباط شهری تأکید کرد و افزود: انضباط شهری، مقدمه ای برای 
انضباط در جاده هاست. اگر در شهرها نظم حاکم باشد، آثار آن به طور طبیعی 

در جاده ها نیز نمایان می شود.
 جراحی جدی در مدیریت تصادفات و برخورد با تخلفات رانندگی ضروری است

وی با اشــاره به آمار تردد و میزان تصادفات نوروزی، بیان داشت: نباید 
خود را فریب دهیم؛ واقعیت ها باید همان گونه که هست دیده و تحلیل شود. 
حتی اگر آمار پیمایش و طول مسیرها را در نظر بگیریم، باز هم چهره تلفات 
جاده ای نگران کننده اســت. فرمانده فراجا با اشاره به شدت تصادفات برخی 
خودروها، برخی وسایل نقلیه را »ارابه مرگ« توصیف کرد و گفت: در تصادفی 
یک خودرو پنج بــار ملق زده و فقط چند مجروح داده، اما خودرویی دیگر با 
یک واژگونی، چندین کشته بر جای گذاشته است. نمونه اش واژگونی اتوبوس 

در یکی از محورهای کشور بود که فاجعه آفرید.
رادان با ابراز نگرانی از وضعیت موتورســواران در معابر شهری ادامه داد: 
۱٠درصد از رانندگان، تخلفات حادثه ساز مرتکب می شوند، اما همین درصد 
اندک، جان ٩٠درصد دیگر را به خطر می اندازند. در شــهرها، بیشترین آمار 
تلفات مربوط به موتورســواران متخلف یا قربانیان تخلفات آنهاســت. نباید 

بگذاریم اراده راننده متخلف بر امنیت جامعه تحمیل شود.
 مردم در پياده روها هم از موتورسواران در امان نيستند

وی اظهار داشــت: مــردم ما در پیاده روها هم از موتورســواران در امان 
نیستند. بارها دیده ایم که یک راننده قانون مند به خاطر بی احتیاطی راننده ای 
متخلف، خانواده اش را از دست می دهد. چرا باید با متخلف همدردی کنیم؟
 پيشنهاد استفاده از یگان ویژه برای برخورد با موتورسواران حادثه ساز

فرمانــده فراجا با تأکید بر برخورد قاطع با موتورســواران حادثه ســاز، 
پیشنهاد استفاده از نیروهای کمکی و یگان ویژه برای برخورد جدی تر با این 
معضل را مطرح کرد و افزود: اگر لازم باشد، از هر ظرفیت ممکن برای کنترل 

این تخلفات استفاده می کنیم.
 موافقت رئيس جمهور با ورود بخش خصوصی به حوزه کنترل تردد و تخلفات

رادان همچنین از موافقت رئیس جمهور با ورود بخش خصوصی به حوزه 
کنترل تردد و تخلفات خبر داد و آن را گامی انقلابی در مدیریت هوشــمند 
ترافیک کشور دانست و گفت: از امروز باید در شهرهای مختلف با شرکت های 
خصوصــی وارد مذاکره شــویم و قرارداد ببندیم. این اقــدام می تواند میزان 

تخلفات، تصادفات و تلفات را به شکل چشمگیری کاهش دهد.

رئیس پلیس کشور:

۱۰درصدرانندهحادثهساز
جان۹۰درصددیگررابهخطرمیاندازند جمعی از شــرکت کنندگان آزمون استخدامی)ســال گذشــته( 

کیفیت بخشی وزارت آموزش و پرورش ضمن اعتراض به نتایج اعلام شده؛ 
خواستار بازبینی نتایج هستند.

بــه گزارش ایرنا، این افــراد پس از اعلام نتایج آزمون اســتخدامی کیفیت 
بخشی در مهر ۱۴٠۳، بارها اعتراض خود را نسبت به نتیجه آزمون اعلام کرده اند. 
معترضان برایــن باورند که نمرات مصاحبه  آزمون به صورت ســلیقه ای و بدون 
رعایت استانداردهای قانونی ثبت و اعلام شده و یا اینکه در بررسی و اعلام نمرات 
خطای سیســتمی رخ داده و تراز قبولی)حداقل کســب نمره( در جریان بررسی 

اعتراضات افزایش یافته است.
آزمون استخدامی کیفیت بخشــی وزارت آموزش و پرورش ۱۴ اردیبهشت 
۱۴٠۳ با حضور بیش از ۴٠۶ هزار داوطلب در ۳۱ اســتان)۱۵۴ شــهر( در چهار 
رشته شــغلی مربی تربیت بدنی و سلامت، امور تربیتی و مشاوره، امور تربیتی و 
ســبک زندگی و مشاور برای استخدام معلم برگزار شد و قرار بود بر اساس اعلام 
وزارت آموزش و پرورش حدود ۱٩ هزار نفر از طریق این آزمون جذب شــوند که 
در مرحلــه اول ۱۱ هــزار نفر و در مرحله تکمیل ظرفیت هشــت هزار نفر دیگر 

پذیرفته شدند.
نتایج این آزمون هشــتم مهر ســال گذشــته منتشــر شــد، اما گروهی از 
شرکت کنندگان آزمون پس از اعلام نتایج و پذیرفته نشدن، نسبت به نمره خود بر 
این مبنا که نمرات مصاحبه و گزینش آنها سلیقه ای و بدون رعایت استانداردهای 

گزینش و مصاحبه بوده است، اعتراض کردند.
معترضان به نتایج آزمون می گویند که در جلســه مصاحبه تخصصی آزمون ، 
به خوبی همه ســؤالات و خواست های مطرح شده را پاسخ داده اند، اما در نهایت 
پذیرفته نشــده و در آزمون رد شــده اند، این گروه همچنین مدعی شــدند که 
نمرات ۱٢ هزار نفر از شــرکت کنندگان آزمون پاک شــده و برخی دیگر به جای 
پذیرفته شــدگان، استخدام شده اند، خواسته آنها این بود که ریز نمرات داوطلبان 

آزمون در سایت جهاد دانشگاهی بارگذاری شود.
البتــه معترضین ادعاهای دیگری هم مطــرح کردند از جمله اینکه به جای 
استخدام ۱٩ هزار نفر، ۱۱ هزار نفر از سوی آموزش و پرورش استخدام شده اند؛ در 
حالی که برنامه وزارت آموزش و پرورش جذب ۱۱ هزار نفر در آزمون اولیه و جذب 

هشت هزار نفر دیگر در مرحله تکمیل ظرفیت بوده است.
وزارت آموزش و پرورش نیز در پاســخ به اعتراض و تجمع این افراد)در همان 
زمان(، اعلام کرد که ابتدا این داوطلبان با در دســت داشــتن اصل کارنامه نتایج 
ثانویه)٢۱ مهر تا ٢۱ آذر( به هسته گزینش آموزش و پرورش استان محل ارزیابی 
خود مراجعه و نسبت به ارائه درخواست کتبی تجدید نظر اقدام و مراحل بررسی 

پرونده خود در این فرآیند را از هسته مذکور پیگیری کنند.
معترضــان به نتیجه آزمون این کار را انجام دادنــد ولی باز در نتیجه قبلی 
تغییری حاصل نشــد و دوباره درخواســت کردند که آموزش و پرورش کارنامه و 
عملکرد آنها را بررســی کرده و به صورت عادلانه  نسبت به ثبت  نمرات آنها اقدام 
کند که وزارت آموزش و پرورش بلافاصله پس از اتمام فرآیند رسیدگی به اعتراض  
داوطلبان آموزگاری و دبیری اعلام کرد که بررســی و رســیدگی به اعتراض های 
گروه کیفیت بخشی در اولویت قرار گرفته است و سامانه ای با عنوان »کارا« را از 
آذرماه سال قبل برای رسیدگی به اعتراضات داوطلبان آزمون کیفیت بخشی در 
اختیار کارگروه های استانی قرار داد تا با نهایت دقت در اداره کل آموزش وپرورش 

استان ها، موضوع بررسی شود.
وزارت آموزش و پرورش در این اطلاعیه ای اعلام کرد، مطابق ضوابط مشاغل 
آزمون کیفیت بخشی درج شده در دفترچه آزمون و همچنین اطلاعیه اعلام نتایج 
اولیه )معرفی شدگان برای ارزیابی تکمیلی( براساس شغل مورد تقاضا، داوطلبان 
مکلف بوده اند که در زمان تعیین شده در آزمون موردکاوی )همه مشاغل کیفیت 
بخشــی( و آزمون عملی )مربی امور تربیتی وسبک زندگی و مربی تربیت بدنی و 
ســلامت( شرکت کنند؛ بنابراین در این صورت عدم شرکت در آزمون های مزبور 

منجر به عدم کسب نمره ارزیابی برای موارد مذکور شده است.
پس از اعلام نتایج بررسی کارنامه شرکت کنندگان آزمون کیفیت بخشی که 
در دی ماه ۱۴٠۳ انجام شــد، باز هم این افــراد به موضوع اعتراض کرده و از آن 

زمان تاکنون خواستار استخدام خود هستند.
علیرضا کاظمی وزیر آموزش و پرورش نیز با اشاره به اقدامات انجام شده برای 
رسیدگی به اعتراضات شرکت کنندگان در آزمون استخدامی کیفیت بخشی، گفته 
که پرونده افرادی که مشکل گزینشی داشتند، دوباره بررسی می شود تا اطمینان 

یابیم حق کسی ضایع نمی شود.
علی فرهادی سخنگوی وزارت آموزش و پرورش نیز در این رابطه تاکید کرده 
که در آزمون اســتخدامی آینده، بخشی از سهم اســتخدام به نیروهای کیفیت 

 بخشی تعلق می گیرد.
به رغم تمامی این اقدامات، اما همچنان شاهد ادامه اعتراض این افراد هستیم 
معترضانی که در براساس اعلام آموزش و پرورش در آزمون پذیرفته نشده اند ولی 

معتقدند نتیجه آزمون بدون لحاظ ضوابط و سلیقه ای اعلام شده است.

ماجرایدرخواستمعترضانآزمون
کیفیتبخشیآموزشوپرورشبرایاستخدام

رئیس مرکز اطلاع رسانی و روابط عمومی وزارت آموزش وپرورش 
حادثه مدرسه شهرری را »تعرض« خواند و گفت: موضوع به هیئت 

تخلفات ارجاع و معلم خاطی لغو قرارداد شد.
حسین صادقی در گفت وگو با ایسنا، در این باره افزود: این اتفاق اسفندماه 
۱۴٠۳ رخ داده کــه در پی اعتراض تعدادی از والدین، جلســه فوریت برای 
بررسی این موضوع تشکیل شد و به هیئت تخلفات اداری رفت. فرد خاطی به 

حالت تعلیق درآمده و چون قراردادش پیمانی بود، لغو پیمان شد.
صادقی با بیان اینکه در این موضوع »تجاوز« اتفاق نیفتاده بلکه »تعرض« 
بود، ادامه داد: این امر اصلًا زیبنده نیســت. وی با بیان اینکه فعلًا شکایت و 
پیگیری قضائی توســط خانواده ها به گوش ما نرســیده است عنوان کرد: در 

صورت لزوم آموزش وپرورش نیز پیگیری قضائی انجام می دهد.
به گفته رئیس مرکز اطلاع رسانی و روابط عمومی وزارت آموزش وپرورش، 

والدین و دانش آموزان آسیب دیده کمک های مشاوره ای دریافت کرده اند.
صادقی با تاکید بر اینکه باید دقت نظر در ورود معلم ها به مدارس صورت 
گیرد افزود: هنگام جذب معلمان باید ابعاد روحی، روانی، جســمی و فکری 
افراد بررسی و آسیب شناســی شود. وی درخصوص سنجش تست سلامت 
روان معلمان نیز اظهار داشــت: این تست در مراحل معلمی انجام نمی شود 
مگــر خبطی صــورت گیرد تا برای ارزیابی مجدد از آنها دعوت شــود اما به 

صورت مستمر ارزیابی صورت نمی گیرد.

رئیس مرکز اطلاع رسانی وزارت آموزش وپرورش:

حادثهمدرسهشهرری»تعرض«بودهنه»تجاوز«

مقامات بهداشتی در ایالت کارولینای 
شــمالی آمریکا اعلام کردند مرگ ومیر 
اپیدمیِ  آنفلوآنزا در طول فصل  از  ناشی 
ویروس تنفســی ۲۵-۲۰۲۴ به بالاترین 
حد خود رســیده و به گفته رسانه های 
کووید-۱۹  از  ناشی  تلفات  تعداد  محلی، 

نیز نزدیک به آن است.
به گزارش ایســنا، ان بی ســی نیوز به بیانیه منتشر شــده توسط وزارت 
بهداشت و خدمات انسانی کارولینای شمالی )NCDHHS( اشاره کرد که بیش 
از ۵٠٠ نفــر در این فصل به دلایل مرتبط با بیماری آنفلوآنزا جان خود را از 
دســت داده اند. این بالاترین تعداد مرگ و میر ناشی از آنفلوآنزا در این ایالت 
از زمانی است که مقامات، ردیابی چنین داده هایی را در سال ٢٠٠٩ میلادی 
آغاز کردند. به گزارش آناتولی، یک متخصص در این باره گفت: ممکن اســت 

آمار واقعی مرگ ومیر ناشی از این بیماری حتی بیشتر هم باشد.

رکوردشکنی 
مرگ و میر 

آنفلوآنزا

آمریکا


